## **INVESTMENT DEPOSIT ADVICE**

## هذا إشعار صادر أتوماتيكيا من الكمبيوتر و لا يحتاج إلى توقيع This is a system generated advice and does not require signature

- 1) هــده الوديعــة يفــوض فيهــا المــودع (رب المــال) البنــك (المضــارب) باســتثمارها علــى أســاس عقــد المضاربـة الشــرعـي المطلقــة وفقــاً للشــروط المتفــق عليهــا والموقــع عليهــا مــن رب المــال (المــودع).
- 2) مالـم تصدر تعليمـات خطيـة مـن المتعامـل، قبـل ١٠ يوماَمـن تاريخ انتهـاء فتـرة الاسـتثمار، تجـدد الوديعـة تلقائيـا وبنفـس الشــوط.
- 3) تستثمر هذه الوديعة والودائع الاستثمارية المطلقة الأخرى، وحسابات الادخار الاستثماري وفقاً لأس المضاربة الشرعية، وذلك في الوعاء الاستثماري المشترك بين المودعين والمساهمين، ويستثمر البنك أموال المودعين للفترات الاستثمارية المختلفة بأوزان يمو الإعلان عنها وعرضها يفروع البنك.
- 4) يتـم توزيـع صافـي أربـاح الوعـاء الاسـتثماري المشـترك بيـن المسـاهـمين والمودعيـن بـأوزان الأمـوال المسـتثمرة لكـم منهـم، ويسـتحق البنـك بصفتـه مظاربـاً نسـبة مـن صافـى ربح المودعيـن يتـم الإعـلان عنهـا وعرضهـا بفـروع البنـك.
  - تعتبر سحلات البنك ومستنداته دليلاً على صحة رصد المودع لدى البنك.
- 6) كل مالـم يرد في هـذا الإشعار تحكمـه الشروط العامـة الـواردة في شروط وأحكام عقـد الخدمـات المصرفية وتعديلاته المعمـول بهـا لـدى البنـك ويعتبـر هــذا الإشـعار ومـا ورد فيـه مــن شــروط ومعلومـات جـزءاً مــن تلـك الشــروط العامــة.
- 1) The depositor (Rab al Mal) authorises the Banki (the Mudareb) to invest the fund on the basis of an Islamic Sharia Compliant Mudaraba contract with the agreed terms and conditions that the depositor signed on.
- 2) Unless otherwise instructed in writing by the depositor, 15 days before the expiry of the investment term, the deposit shall be renewed automatically on the same terms and conditions.
- 3) This deposit, the other unrestricted investment deposits and savings accounts shall be invested in accordance of Islamic Sharia Complliant Mudaraba in the joint investment pool almongst the depositors and shareholders. The Bank shall invest depositors' funds for different investment terms according to weightages as notified / displayed at Bank's branches.
- 4) The net profits of the joint investment pool shall be distributed amongst the depositors and shareholders according to their respective weightage in the invested funds. The Bank as Mudareb shall be entitled to percentage of the net profit of the depositors, as notified / displayed at Bank's branches.
- 5) The Bank assumes that its records and documents shall be given as an evidence of depositors' Account balance.
- Any other terms & conditions not explicitly provided for herein shall be governed by the general terms and conditions of the Banking Services Agreement and its amendments applicable by the Bank; this receipt and the terms and conditions and the information set out therein shall constitute an integral part of these general terms and conditions.